
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Type of Certificate 

  
 School Certificate ( 1                                                        *شهادة المدرسة                                                                                                               

2  )Cambridge Progression Test 
 مهارات اللغة الفرنسية التي ينبغي تحققها :

 بنهاية الصف الثالث ابتدائي يتوقع ان يتقن التلميذ /ة عند دراسته :
 قراءة جمل ونصوص متوسطة الصعوبة بسلاسة وفهم. -
 عن طريق القراءة والتطبيقات مرتبطة بالأمور الحياتية والبيئية المحيطة بالتلميذ/ة. حفظ كم من المفردات تكتسب -
 معرفة القاعدات اللغوية والنحوية الاساسية المتعلقة باللغة الفرنسية . -
 تحليل وفهم نصوص قصيرة عن طريق الإجابة على الاسئلة المقالية والموضوعية. -
 عن موضوع يتعلق بوصف حيوان، شخص او شيء او اعمال روتينية يقوم  بها يومياً . صياغة جمل وفقرات قصيرة للتعبير -
 

A la fin de « KS1 », l’élève doit maîtriser les éléments suivants : 
-Lire aisément un texte court en articulant correctement. 
-Connaître et utiliser le vocabulaire spécifique de la lecture et des exercices concernant la vie quotidienne et l’environnement de l’élève. 
-Connaître les bases linguistiques et grammaticales de la langue française. 
-Formuler des phrases et des paragraphes courts pour exprimer un sujet lié à la description d’un animal, d’une personne, d’une chose, ou d’une routine 

quotidienne. 

  
  

                                Stage : Stage 1 / Years ( 1,2,3 )                                             ابتدائي / الصفوف الُأول                                              المرحلة : 

 Type of Learning : Integrated ( on-campus & Virtual)                 نوع التعليم : مدمج ) حضوري + افتراضي (             

 Approved curriculum and program for the stage:             المنهج البريطاني  المنهج والبرنامج المعتمد الخاص بالمرحلة :  

                                                                               British Curriculum                                           

 بنهاية مرحلة الصفوف الأوُل ) الصف الثالث الابتدائي ( : لمواد الهوية الوطنية  ة عند دراستهالتلميذ / يتوقع ان يتقن 
في لغته الأم تحدثاً وقراءةً وكتابة وبالطلاقة المفترضة ، ومعرفة واضحة ببيئتنا الجيوغرافية /ةوهنا نعني بتأسيس الطفل  

By which we mean establishing the foundations of the child’s native language in speaking, reading, writing and fluency, as well as a rich knowledge of our geographic 
environment. 

 مادة التربية الإسلامية:  
 مادة التربية الإسلامية التي تحتوي على مواد الهوية منها) القران الكريم، التوحيد، الفقه( 

 ف الصحيحة(القرآن الكريم يتم شرح وتفسير آيات وسور القران الكريم على أجزاء وبفيديوهات تحُاكي آيات القران الكريم وسلامة النطق ومخارج الحرو
دة لربه وحده في باطنها وظاهرها بحيث لا يكون يجب على المسلم معرفتها منذ صغره وتعلم القواعد التي حثنا عليها الدين الإسلامي فلا يتحقق توحيد الألوهية إلا بإخلاص المسلم العبامادة التوحيد ) شرح المسائل التي 

 شيء منها لغيره.(
ة المسلم بما العلم الذي يعُنى بفهم أحكام الشريعة الإسلامية واستنباطها من أدلتها التفصيليةّ في القرآن الكريم والسنة النبوية في كل مناحي حيا) شرح صفة الصلاة والوضوء والبدائل الفقهية وهو مصطلح يطلق على  الفقه

بوربوينت وفيديوهات مؤثرة وشيقة لتعلم الصلاة والوضوء وغيرها من مواضيع الدين عليه من أفعال وعبادات مكلفّ بها، وهو العلم الذي يقرّر حكم الشيء بحلاله وحرامه ووجوبه وندبه وكراهيته. بالإضافة يتم عرض 
 ، وفي أثناء الحصص يتم عروض مرئية عن قصص الأنبياء والرسل الدينية.

Islamic studies (Quran, Fikh ,Tawheed) 
The general objectives of Islamic studies in key stage1: 
To teach and transmit a common set of beliefs, values and norms based upon the holy Quran and Sunnah. The material aims to help students develop 
spiritually and morally, take pride of being Muslims and achieve balanced personalities that reflect the moderation of islam. 

 
 اللغة العربية : مادة

 از به.اللغة العربية جزءً أساسي من حياة الطالب وعنصر مهم من عناصر تكوينه العاطفي والمعرفي وطريق نحو اكتشاف ذاته وتقدير تراثه والاعتز
على الأداء القرائي السليم شرح التراكيب اللغوية  والأضداد ونركزفهم الصحيح ، ننمي لغته بفهم المعاني نسعى في هذه المادة إلى اكتساب التلميذ رصيداً وافراً من: الألفاظ والأساليب اللغوية الفصيحة التي تمكنهم من ال

 القواعد اللغوية بالإعراب.  المختلفة في المنهج بالإضافة إلى دعم المادة بنصوص خارجية تتضمن اسئلة فهم واستيعاب واختبار من متعدد ونعزز
Arabic language: 
The main general objectives of Arabic language:   
To read texts with fluency, understanding and expression using the knowledge of Grammar and Punctuation.  
Infer the meaning and character of unknown words from their context. Use effective strategies and phonics/spelling rules to 
tackle and learn  the spelling of new words. Study and apply different grammatical rules that help in writing and reading. 
 Read, analyze and demonstrate understanding of explicit meanings in book texts and extra unseen texts.  
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Note 
2

nd
 Term 

fees 
1

st
 Term 
fees 

Tuition fees Section 

Books, school uniform 
(1set) and PE uniform 

(1set), are free of 
charge. 

10,000 22,000 32,000 
Primary International 

(Girls) 
YEAR 1,2,3 

 
 

Notes :  
1) The reservation fee is 3,000 SR. per enrolled student paid at the end of 

the year. This fee is deductible from next year tuition fees but non-
refundable regardless of the reason(s) and/ or time of withdrawal.  
2) Tuition fees include books, school uniform (1set) and PE uniform (1set). 
3) A discount of 5% will be granted when settling the tuition fees in full 
before the beginning of academic year  .   
4) To be eligible for any other discount the school may offer ,the full school 
fees is required to be paid on time . 
5) External tests for international certifications are not included in the 
above .                                                                                                                          
6)The above Tuition fees are excluding VAT . (15% vat will be added to all 
non-Saudi Students). 
7) Parents/Guardians are required to sign the school fees and due date 
agreement. 

 

 ملاحظة مهمة:

 

ريال( دفعة مقدمة من الرسوم للعام الذي  0333) ( يطلب بنهاية العام الدراسي دفع مبلغ1

هذه  ولا تسترديليه لتأكيد رغبة الأهالي في استمرارية ابنهم/ابنتهم للعام الدراسي القادم 

 لأي سبب من الأسباب كحق تعويضي للمدرسة. ةالدفعة عند العدول عن استمرارية الابن/

 من الزي الرياضي . 1رسي ، وعدد من الزي المد 1الكتب وعدد( الرسوم الدراسية تشمل 2

 %5الدراسي يمنح التلميذ/ة حسم  ( عند دفع الرسوم الدراسية دفعة واحدة قبل بداية العام0

( أية حسومات أخرى تقررها المدرسة لا تمنح إلا لمن قام بسداد الرسوم كاملة وفي 4

 موعدها .

 ذكر أعلاه . ( الاختبارات الخارجية للشهادات الدولية غير متضمنة فيما5

 % لغير السعوديين .15( الرسوم أعلاه غير متضمنة لضريبة القيمة المضافة 6

على الاتفاقية الخاصة بسداد الرسوم الدراسية في أوقاتها  ( يشترط توقيع ولي الأمر7

 المحددة .

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

IPC stands for International Primary Curriculum. 

In IPC we focus on themed ‘units’  
of work. Each unit  incorporates different subjects within it. 
Themes like ‘Outfit for my job’ ‘Flying carpet’ significant people’  ‘Health’ ‘chocolate’ fashion and design’ & ‘Holidays’ etc...help our students 
learn better where they develop their knowledge, skills (listening, speaking,research , presentations,etc) and understanding across a range 
of topics by doing different projects and by involving them in different activities relevant to the unit… Not just teachers and students but we 
also engage parents in learning to understand the relevance of learning at home and by bringing them in our classroom as guest 
speakers. 

School Environment : 

MLH schools provide students an attractive , safe and stimulating educational environment to help them reach their 

potential and become productive and responsible global citizens , taking   in consideration their social , emotional 

,intellectual and physical development  . 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Type of Certificate 

  School Certificate -1                                                                                                                                                       شهادة المدرسة                                       *

2- CIE exam in core subjects: 
English, Math & Science 
Only the result with a diagnostic analysis of the performance of each student in each subject, which is a complete stage test 
and not one academic year, meaning that the test includes all that has been taught from the third or fourth grade to the 
sixth grade. 
3)CIE  Examination . 

 English ,Math & Science في المواد الأساسية :  CIE* اختبار 

 واحد أي أن الاختبار يشمل كل ما تم تدريسه من الصف الثالث أو الرابع وحتى الصف السادس .فقط النتيجة مع تحليل تشخيصي لأداء كل طالب في كل مادة وهو اختبار مرحلة كاملة وليس عام دراسي 

4) PSHE  
PSHE stands for Physical, Social, Health and Economic education. The objective of the subject is to impart knowledge that 
provides students with skills that enable them to live a safe and healthy life with compassion and integrity. The importance 
of physical, mental and emotional wellbeing is an integral part of PSHE education. It aims at teaching students to be 
responsible and good citizens of the community they are a part of. 

 

 

 

                                                                                                                                                                        : DELF   :French Languageالمستوى الأول من شهادة الـ 

 
Tout savoir sur le DELF 
DELF: Diplôme d’études en langue française. 
Le DELF est un diplôme décerner par le ministère de l’éducation  
nationale français .Il valide le niveau de maîtrise  du français langue 
étrangère du candidat dans toutes les compétences linguistiques : 
Expression écrite et orale, compréhension écrite et orale.   C’est un 
diplôme reconnu dans le monde entier et valide  à vie.       
Il se décline en six niveaux : 
1-DELF A1 (Niveau découverte) 
2-DELF A2 (Niveau intermédiaire) 
3-DELF B1 (Niveau seuil) 
4-DELF B2 (Niveau Avancé)  
5-DELF C1 (Niveau autonome) 
6-DELF C2 (Niveau maîtrise)     
Nos élèves à (MLHS) peuvent passer les niveaux suivants :  
G6 / A1 (de 8 à 12 ans)            G7 – G8 / A2 (de 13 à 15 ans) 
Remarque : Pour les élèves  qui veulent continuer les niveaux   
supérieurs, peuvent contacter l’Alliance Française.  

 

 تعريف عن دبلوم الدلف                         
إجادةمستوى  تثبت: هو دبلوم تمنحه وزارة التربية الوطنية الفرنسية وهي الدلف  

المرشح للفرنسية كلغة أجنبية في جميع المهارات اللغوية:                

 التعبير الكتابي والشفهي ,الفهم الكتابي والشفهي.

 هدا الدبلوم معترف به في جميع أنحاء العالم وصالح مدى الحياة .

 ويتكون الدبلوم من ستة مستويات:                                             
    (A1) الأول  ستوىالم

    (A2) المستوى الثاني

    (B1) المستوى الثالث

    (B2) المستوى الرابع

 (C1)  المستوى الخامس

  (C2) المستوى السادس

 : يمكن لطلابنا في مدرسة بيتي الصغير اجتياز المستويات التالية

 ( سنة21الى  8العليا )من  ةالمستوى الأول للصف السادس للمرحلة  الابتدائي

 ( سنة    21الى  21المستوى الثاني للصف السابع والثامن للمرحلة المتوسطة )من 

 ملحوظة:

 بالنسبة للطالبات اللاتي يرغبن في تكملة المستويات العليا يمكنهن التواصل 

 .  مع المركز الثقافي الفرنسي 

 

                                                                                     Stage : Stage 2 / Years ( 4,5,6 )  العلياالصفوف ابتدائي/ المرحلة : 

 Type of Learning : Integrated ( on-campus & Virtual)                                  نوع التعليم : مدمج ) حضوري + افتراضي (    

 Approved curriculum and program for the stage:                     المنهج البريطاني   :المنهج والبرنامج المعتمد الخاص بالمرحلة 

                                                                               British Curriculum                                       
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Notes :  
1) The reservation fee is 3,000 SR. per enrolled student paid at the end of 

the year. This fee is deductible from next year tuition fees but non-
refundable regardless of the reason(s) and/ or time of withdrawal.  
2) Tuition fees include books, school uniform (1set) and PE uniform (1set). 
3) A discount of 5% will be granted when settling the tuition fees in full 
before the beginning of academic year  .   
4) To be eligible for any other discount the school may offer ,the full school 
fees is required to be paid on time . 
5) External tests for international certifications are not included in the 
above .                                                                                                                          
6)The above Tuition fees are excluding VAT . (15% vat will be added to all 
non-Saudi Students). 
7) Parents/Guardians are required to sign the school fees and due date 
agreement. 

 

 ملاحظة مهمة:

 

ريال( دفعة مقدمة من الرسوم للعام الذي  0333) ( يطلب بنهاية العام الدراسي دفع مبلغ1

هذه  ولا تسترديليه لتأكيد رغبة الأهالي في استمرارية ابنهم/ابنتهم للعام الدراسي القادم 

 لأي سبب من الأسباب كحق تعويضي للمدرسة. ةالدفعة عند العدول عن استمرارية الابن/

 من الزي الرياضي . 1رسي , وعدد من الزي المد 1الكتب وعدد( الرسوم الدراسية تشمل 2

 %5الدراسي يمنح التلميذ/ة حسم  ( عند دفع الرسوم الدراسية دفعة واحدة قبل بداية العام0

( أية حسومات أخرى تقررها المدرسة لا تمنح إلا لمن قام بسداد الرسوم كاملة وفي 4

 موعدها .

 ذكر أعلاه . ( الاختبارات الخارجية للشهادات الدولية غير متضمنة فيما5

 % لغير السعوديين .15( الرسوم أعلاه غير متضمنة لضريبة القيمة المضافة 6

على الاتفاقية الخاصة بسداد الرسوم الدراسية في أوقاتها  ( يشترط توقيع ولي الأمر7

 المحددة .

 

 

 

 

 

 

School Environment : 
Our school environment is designed to have a positive influence on students. We have well-equipped facilities, organised classrooms, and 
fair disciplinary practices. 
Our teachers and supporting management are committed to reinforcing positive behaviors and compassion within students. The school, with 
the aid of parents, provides academic and extracurricular support to students ensuring everyone works together. 
Our school buildings are designed to be free of health and safety hazards. Students are provided with a safe environment in which they are 
encouraged to grow academically and behaviorally.  

Note 
2nd Term 

 fees 

1st Term 

 fees 

Tuition 

 fees 
Section 

Books, school uniform (1set) and PE 

uniform (1set), are free of charge. 
10,000 22,000 32,000 

Primary International 

 YEAR 4,5,6 

 مواد الهوية الوطنية: 

 . في لغته الأم تحدثاً وقراءةً وكتابة وبالطلاقة المفترضة ، ومعرفة واضحة ببيئتنا الجيوغرافية /ةوهنا نعني بتأسيس الطفل
By which we mean establishing the foundations of the child’s native language in speaking, reading, writing and fluency, as well as a rich knowledge of our geographic environment. 

  : موادثلاث  مواد الهوية الوطنية منتكون ت

ة على قيم وأسس ومبادئ أصيلة مستمدة من القرآن الكريم والسنة النبوية بما يعمل على تحقيق التوازن والتوافق لكيانه الإنساني./تنشئة التلميذ : مواد التربية الإسلامية  

Islamic Studies: To help raise our children in harmony with the original values, foundations and principles of the Holy Quran and the Sunnah for them to reach a sound psychological balance and parity in the society. 

: مادة اللغة العربية  

خر بأسلو  منطقي شيق وجاب  وإنماء الذو  الأدبي .من خلال استخدامها من التعرف على معانيها ومواطن الجمال في الفاظها وتراكيبها وأساليبها بحيث يصبح قادراً على التواصل مع الطرف الآ /ة" لغة القرآن الكريم" يتمكن التلميذ  

Arabic Language : The use of the Holy Quran language helps Students identify its meanings and feel the beauty of its rich vocabulary, structures and methods. This will enable them to communicate eloquently, logically 

and in literary forms. 

مع اكتسا  وضوح في الرؤية للهوية الوطنية يزداد من خلالها الاعتزاز بالوطن وترجمته إلى أفعال وأقوال بناءة. عبارة عن دراسة متكاملة للعلوم الاجتماعية والإنسانية في الأزمنة الثلاثة : مادة الدراسات الاجتماعية  

Social Studies: It is a comprehensive study that includes Humanities as well as Sociology for the three historical periods. It helps gain a clear vision about National Identity to enhance the learners’ loyalty to the country in 

both constructive verbal attitudes and stance.    

 

 اللياقة البدنية المناسبة للمرحلة العمرية المعنية. على ممارسة حياة صحية نشطة عبر الوعي الصحي وممارسة التمارين والالعاب الرياضة والسباحة والجمباز وكافة الأنشطة البدنية التي تحفز بالقدرةتزود المتعلم مادة التربية البدنية: 
Physical education : Provides Learners with Foundation for an active and healthy lifestyle  for  life through a wide verity of age appropriate physical activities – games, swimming, team sports , 

gymnastics ….. etc. 
 وتعمل على غرس اصول التذوق الموسيقي السليم. يةتوفر للمتعلم التعرف على ماهية الموسيقى وأسس العزف على الآلات الموسيقية ودراسة واداء الأهازيج والأناشيد الوطن  الموسيقى:

Music: Teaches the learner  how to listen, perform and play music. It helps learners to develop musical awareness and understanding.  
 .مجة بانتهاء الصف السادسلغة بر 21فيها التلميذات الحوسبة والبرمجة وتتعلم عبرها  تدَرسمادة :    الحوسبة والبرمجة

                             .6A subject in which students study computing & Programming Languages by the end of Year Computing and Programming  


